
Protokól Nr 24 / 04

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdnejowie odbywaiqcei

posiedzenie 23 lutego 2004 roku .

W posiedzeniu uczestniczyli czlonkowie komisji zgodnie z listq obecnoéci

stanowiqcq zalqcznik do protokótu , zastgpca burmistrza Janusz Wo2niak ,

sekretarz gminy - Renata Kawiorska , Leslaw JeZewski - kierownik ZBM, Wojciech

Hatys - komendant StraZy Miejskiej .

Posiedzenie komisji rozpoczfl w obecno6ci burmistrza Janusza Wo2niaka

i sekretarza gminy - Renaty Kawiorskiej o godz. 12. 15 przewodniczqcy komisji

Pawel Smorqg , który zaproponowaN nastqpujEcy porzqdek obrad :

l.przyjgcie protokólu z poprzedniej komisji,

2.omówienie materialów na sesjg 26 lutego 2004 r.

3.zapoznanie z odpowiedziami burmistrza na wnioski komisji .

4.Sprawy ró2ne.

5.Porzqdek obrad przyjgto bez poprawek

Ad 1. Przewodniczqcy odczytal protokót komisji z 18 lutego 2004 r., protokól zostaf

przyjgty .

Ad 2 . Przewodniczqcy zaproponowal rozpoczgcie omawiania materialów na sesjg

od punktu 8 .

Poinformowal , iz uczestniczyl w spotkaniu z mieszkañcami t-ysakowa i Zaga¡a.

Spolecznoéó obu wiosek nie zgadza sig z wnioskami komisji powolanej pzez

burmistrza . S4 przeciwni likwidacji szkoly oraz obni2eniu stopnia organizacyjnego .

Twierdzq ,2ebqdzie wigcej szkód moralnych niZ zysków finansowych .

Glos zabrat P. Stanistaw Baranski , który poinformowal ,2e Komisja Rolnictwa

i Integracji z Uniq Europejskq jest przeciwna takim projektom uchwal , padl wniosek ,

aby je oddal ió .

P. Bogdan Król przychylil siq do oéwiadczenia P. Stanislawa Baranskiego .

P. Stefan Fiutek uwala , i2 nale2y wycofaó te projekty uchwal z porzqdku sesji .

P. Krzysztof Chalupka poinformowal , 2e rozmawial z ludZmi na temat likwidacji oraz

obniZenia stopnia organizacyjnego szkól .



Czqéó jest przeciwna projektom uchwal , argumentujqc tym, i2 szkoty sq miejscem,

oérodkiem kultury . Czqéó spolecznoéci wyraZata poglqd , , i2 szkoty wiejskie sE w

gorszej sytuacji , bo dzieci nie majq mo2liwoéci korzystania z basenu , dostgpnoéó

do naukijqzyków obcych jest ograniczona .

Zdaniem p. Krzysztofa Chatupki nalezy przygotowaóludzi do reorganizaqi szkó|.

Przewodniczqcy Komisji poddaje pod glosowanie projekt uchwaly o zamiarze

likwidacji z dniem 31 sierpnia2004 roku Szkoty Podstawowej w Zagaju .

Czlonkowie komisji jed nogtoén ie opin iujq negatywn ie projekt uchwaty.

Projekt uchwaly o zamiarze obnizenia stopnia organizacyjnego Szkoty

Podstawowej w Zespole Placówek Oéwiatowych w t-ysakowie do szkoty z klasami | -

l l l - cztonkowie komisji opiniujq jednogtoénie negatywnie.

Projekt uchwaty o zamiarze zmiany stopnia organizacyjnego Szkoty

Podstawowej w Wgglencu - czlonkowie komisji opiniujq jednogloénie negatywnie.

Na posiedzenie komisji przybyl sottys solectwa Brynica upominajqc sig o

drogg w Brynicy. Poinformowal2e nawierzchnia jest powaZnie uszkodzona.

Przewodniczqcy komisji zapytal p. softysa do jakiej szkoty chodzq dzieci z Brynicy.

Sottys poinformowal 2e on chodzil do szkoty w Warzynie i teraz dzieci te2

uczeszczaja do szkoty w Warzynie.

P. Pawef Smorqg zapytal czy istnieje moZliwoéó przekonania rodziców z Brynicy aby

posyfali dzieci do Skroniowa lub do innej szkoty na terenie gminy Jgdrzejów.

Poinformowal i2 do szkoty w Warzynie uczqszcza 24 dzieci z Brynicy.

Wedlug sottysa solectwa Brynica Sucha nie ma woli rodziców aby posylali swoje

dzieci do innej szkoty niz do Warzyna.

Sottys Brynicy Suchej opuécil posiedzenie komisji.

Przewodniczqcy komisji przystqpit do omawiania dalszych punktów obrad

sesji. Zapytal czy czlonkowie komisji chcq jeszcze dodatkowo zglosió uwagi do

projektu budZetu na 2004 rok.

Proponuje aby w ramach remontów poprawió droge w Brynicy otaz .,doloZyó"

mtynie). Czlonkowie komijsi jednogtoénie przyjgli wprowadzenie tej poprawki do

projektu budzetu na 2004 rok.

Pan Bogdan Król wnioskuje o wprowadzenie do projffi ia pod

nazwqremont drogi Przqslaw - Kopaniny. Wniosek zostal przyjqty jednogloénie.

oéwietlenia na skrzylowaniu drogi z Brynicy z d



Omawiajqc projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaty Nr lll9l02 Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 12 grudnia 2002 roku w sprawie uchwalenia Statutu

Gminy Jgdrzejów. - komisja jednogtoénie wyraZa opiniq pozytywnq.

Projekt uchwaly w sprawie wystq¡cienia Gminy Jgdrzejów ze Zwiqzku Gmin

Rolnych i Ekologicznych ,,EKOROL" z siedzibE w Kielcach - czlonkowie jednogtoénie

opiniujq pozytywnie.

Przy omawianiu projektu uchwaty w sprawie uchwalenia Regulaminu

Porzqdkowego Targowicy Miejskiej w Jgdrzejowie przy ul. Glowackiego

przewodniczqcy komisji zapytaljak odniosfa sig do niej Komisja Rolnictwa i lntegracji

z UniqEuropejskq.

P. Stanislaw Barañski przedstawil wnioski tej komisji. Zwrócono uwage i2 nie ma na

targowicy wyznaczonego terenu pod sprzedaz gotgbi, drobiu, królików.

Przybyly na posiedzenie komisji p. Leslaw JeZewski kierownik Zaktadu Remontowo -

Budowlanego wyjaénit iz tego rodzaju sprzeda? przewidziana jest w sektorze nr 1.

P. Pawet Smorqg pyta kto pobiera oplaty za zwierzgta na targowicy rolnej oraz za

sprzeda? artykulów na placu targowym przy ul.3 Maja.

P. Stanislaw Baranski pyta czy spzedajqcy na ulicy Murawiec uiszcza oplatg

targowq.

Pan Leslaw Je2ewski informuje i2 jego inkasenci pobieraj4 oplaty targowe we

wszystkich miejscach naleáqcych do gminy gdzie prowadzi sig sprzedaZ.

Przewodniczqcy komisji Pawel Smorqg prosi na posiedzenie Komendanta Strazy

Miejskiej Wojciecha Hatysa aby wyjaénil jak realizowany jest zakaz handlu noce na

targowicy rolnej.

Komendant Strazy Miejskiej wyjaénil ze funkcjonariusze Strazy Miejskiej prowadzq

dzialania prewencyjno - kontrolne pod kontem czy handel artykulami rolnymi ¡

zwierzqtami prowadzony jest na targowicy czy na ulicy i drogach przylegtych.

Funkcjonariusze starajq siq nie dopuéció by handel odbywat sie na terenach

niedozwolonych jednak mogE zabronió parkowania pojazdów na poboczach drogi.

W 2003 roku zarzEdca drogi usunql znak drogowy zakaz zatrzymania sig który

obowiEzywal po obu stronach drogi na wysokoéci targowicy rolnej. Komendant

wystqpit do zarzqdcy drogi o ponowne ustawienie znaku argumentujqc to kwestiami

bezpieczenstwa uczestników handlu i mozliwoéciq wprowadzania przypadkami do

obiegu falszywych banknotów w czasie handlu. Zarzqdca drogi uznal i2 gmina winna

iéó w kierunku wczeéniejszego otwierania targowicy a nie ustawiania zakazów.



w zwiqzku z powy2szym nie ma podstaw prawnych aby zabronió parkowania

prawidlowo oéwietlonych pojazdów na poboczu drogi.

Funkcjonariusze Strazy Miejskiej petniq sluzby w dni targowe wspólnie

z funkcjonariuszami policji od godziny 2400 do 600 rano.

Targowica rolna otwierana jest przez inkasentów o godzinie 3 i pojazdy wpuszczane

sa na plac targowy.

Po wysluchaniu wyjaénien P. L. Jezewskiego i W. Hatysa, komisja wystqpuje

z wnioskiem do Burmistrza aby zobowiqzal odpowiedzialne osoby do podjgcia

dzialan zmierzajqcych do tego, by nie dopuszczaó do handlu nocnego przed

targowicq rolnq.

Komisja nie wnosi zastrzeáen do projektu uchwaty w sprawie Regulaminu

Porzqdkowego Targowicy Miejskiej w Jqdrzejowie przy ul. Glowackiego.

W zwiq.zku z wy czetpa n iem p u n ktu 2 porzqdku ob rad kom isj i, p rzewod n i czqcy

komisji Pawel Smorqg przystqpit do punktu 3 tj. zapoznanie z odpowiedziami

burmistrza na wnioski komisji.

P. Pawel Smorqg wnosi o wprowadzenie do budZetu sprawv odwodnienia terenu w
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Komisja jednogloénie wniosek przyjmuje.

W dalszej czgéci porzqdku obrad komisji przewodniczqcy przystqpit do odczytania

pism jakie wptynety do niego:

1. pismo nr Fn | 3131912004 z 05.02.2004r. skarbnika gminy w sprawie

zadlu2enia Zakladu Wod oci qg ów i Ka n a lizacji wo bec U rzgd u M iej s ki eg o,

pismo L.dz. 238/NU/04 z 09.02.2004 r. kierownika Zarzqdu Budynków

Mieszkalnych kierowane do burmistrza a do wiadomoéci przewodniczqcego

komisji rewizyjnej w sprawie umieszczenia w budZecie gminy na 2004 rok

planu potrzeb i wydatków ZBM niezbqdnych érodków do prawidtowej

dziatalnoéci .

pismo Piotra Czeczota w sprawie sprzedania jemu nieruchomoéci, którq

obecnie dzier2awi przy ul. Reymonta,

pismo nr L.dz. 14012004 z 9 lutego 2004r. Zakladu Wodociqgów i KanalizaQi

skierowane do burmistrza a do wiadomoéci przewodniczqcy komisji,

dotyczqce

2 .

3 .

4 .



5. pismo nr L.dz. 14112004 z 1 0 luteg o 2004r. Zakladu Wodociqgów i Kanalizaqi

kierowane do burmistrza a przeslane do wiadomoéci przewodniczacemu

komisji rewizyjnej dotyczqce zestawienia pobranej wody i odprowadzonych

écieków w 2003 roku.

6. pismo L.dz. 14312004 z 11 lutego 2004 r. Zakladu Wodociqgów i Kanalizaqi

kierowane do Zakladu Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie a przeslane do

wiadomoéci przewodniczqcego komisji rewizyjnej dotyczqce zadlu2enia ZOZ

wobec ZW i K.

7. pismo nr L.dz. 14412004 z 1't lutego 2004 r. Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji

kierowane do burmistrza a przeslane do wiadomoéci przewodniczAcego

komisji rewizyjnej dotyczqce zadlu2enia Zarzqdu Budynków Mieszkalnych

wobec ZW i K.

8. pismo nr PS 8146186104 z 16 lutego 2004 r. Oérodka Pomocy Spotecznej

kierowane do Przewodniczqcej rady Miejskiej w sprawie sfinansowania pobytu

mieszkañców gminy kierowanych do domów pomocy spolecznej

9. pismo nr L.dz. ZOl12l04 z 16 lutego 2004 r. Zwiqzku Nauczycielstwa

Polskiego Zarzqdu Oddzialu w Jgdrzejowie kierowane do Przewodniczqcej

Rady Miejskiej a dotyczEce stanowiska w sprawie reorganizacji sieci szkó|.

10.pismo nr GP/56/2004 z 16 lutego 2004 r. Gimnazjum Nr 1 kierowane do

Przewodniczqcq Rady Miejskiej w sprawie zabezpieczenia érodków

w budZecie szkoty z pzeznaczeniem na dokonczenie ostatniego etapu

remontu lazienek, oraz na remont kapitalny dachu.

Na tym protokól zakoñczono i podpisano.

Pzewodniczqcy
Komisji fiewizyjnej
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